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Od prosince 2021 jsem 1. místopředsedou 
Českého paralympijského výboru. V mojí gesci 
je zejména činnost sportovního úseku ČPV. V 
prosinci 2024 jsem byl zvolen předsedou České 
federace boccii. Společně s několika kolegy 
jsem stál u zrodu resortního sportovního centra 
Agitos. V květnu 2025 jsem byl jmenován do 
funkce ředitele tohoto resortního centra. 
Tímto jsem po 28 letech aktivních služeb 
v parasportu stal poprvé profesionálním 
sportovním manažerem v oblasti, která je mi 
velmi blízká. Věřím, že moje celoživotní 
zkušenosti v oblasti parasportu budu moci překlopit do podpory parasportovců. 
 
Projekt revitalizace Českého paralympijského výboru jsme nastartovali 4.12. 2021 a 
myslím si, že již po třech a půl letech je vidět, že tým, který tuhle rekonstrukci realizuje je 
čím dál silnější a kompaktnější. Vytvořili jsme společně Strategii rozvoje na období 2022-
2032. Jsem moc rád, že některé cíle jsme naplnili velmi rychle a také jsem si vědom, že 
některé máme ještě před sebou. 
Moji hlavní motivací kandidovat znovu na pozici 1.místopředsedy Českého 
paralympijského výboru je, že nerad odcházím od rozdělané práce a vím, že před námi 
ještě mnoho práce je.  
Věřím, že ještě stále mohu své zkušenosti a vize předávat dále a voji činnost v Českém 
paralympijském výboru vnímám jako službu sportovnímu prostředí na zlepšení podmínek 
pro parasport v České republice. 
 
 


